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Zápis z 11. zasedání Legislativní komise AS VŠE Praha (LK) 

z 8. června 2023 (konané hybridně, NB 172 a online v MS Teams) 

 

 

Přítomni:  Josef Bič (předseda), Lukáš Hulínský, Petr Marek, Matěj Pokorný, Tomáš Reml 

Omluveni:  Jana Krbová 

Hosté:  Jakub Fischer, Jitka Langhamrová 

 

 

Program: 

1.  Zahájení jednání 

2. Návrh změny Volebního řádu Akademického senátu FIS Vysoké školy ekonomické v Praze 

3.  Závěr 

 

 

1. Zahájení jednání 

1. Předseda LK zahájil zasedání komise, které se uskutečnilo hybridně, v zasedací místnosti rektora NB 
172 a online prostřednictvím MS Teams. Dále na zasedání uvítal předsedkyni senátu FIS Jitku 
Langhamrovou a děkana FIS Jakuba Fischera, kteří jsou předkladateli projednávané změny 
Volebního řádu AS FIS. 

2. Vzhledem k 5 přítomným senátorům (z celkového počtu 9 členů LK) je legislativní komise AS VŠE dle 
čl. 6, odst. (4) JŘ AS VŠE usnášeníschopná. 

3. Seznámení přítomných členů s předloženými podklady, které byly komisi přikázány k projednání dle 
čl. 7, odst. (6) Jednacího řádu AS VŠE předsednictvem AS VŠE dne 29. 5. (bod 2 a Výroční zpráva o 
činnosti VŠE v Praze za rok 2022) a 6. 6. 2023 (Výroční zpráva o hospodaření VŠE v Praze za rok 
2022, Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností). 

 

2. Návrh změny Volebního řádu Akademického senátu FIS Vysoké školy ekonomické v Praze  

1. Předseda LK zahájil projednání druhého bodu programu a požádal pana děkana Fischera 
o představení předloženého materiálu. 

2. Prof. Fischer vysvětlil podstatu návrhu změny, a to především přechod k digitální volbě a podoby 
úpravy práva volit v případě akademických pracovníků FIS, kteří jsou zároveň studenty zapsanými 
na fakultě. K předložené změně se krátce vyjádřila rovněž doc. Langhamrová. 

3. Následovala diskuse, v níž byly řešeny tyto body: 
a. Způsob a struktura volby členů AS vzhledem k obsahu statutu FIS (J. Bič); 
b. Možnost losu v případě rovnosti hlasů s pomocí InSIS (J. Bič). 

4. Děkan Fischer na vznesený dotaz a doporučení odpověděl. 
5. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s níže uvedeným výsledkem: 
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Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky k Návrhu změny Volebního 
řádu Akademického senátu FIS Vysoké školy ekonomické v Praze.“  

 

pro-proti-zdržel se:  5-0-0 

 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 
 

 

3. Závěr 

1. Předseda LK představil další tři body, které byly komisi přikázány k projednání. Vzhledem k tomu, 
o jak rozsáhlé dokumenty jde a nakolik krátký čas před dnešním zasedáním LK k jejich seznámení 
byl, navrhnul jejich projednání per rollam. 

2. Všichni přítomní členové LK s tímto návrhem souhlasili. 
3. Komise pověřuje předsedu, aby dle článku 7, odst. (7) JŘ AS VŠE bez zbytečného odkladu informoval 

předsednictvo AS VŠE o závěrech tohoto zasedání. 
4. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání komise vyčerpán, předseda zasedání ukončil. 

 

V Praze dne 12. 6. 2023 

 

Zapsal: J. Bič 


